Review Articles: A Resource and an Opportunity 
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A few days ago, the US National Academy of Sciences (NAS) announced the 2009 recipient of the NAS Award for Scientific Reviewing. This award recognizes “authors whose reviews have synthesized extensive and difficult material, rendering a significant service to science and influencing the course of scientific thought”.

Different years, the award is given for writing review articles in different fields. This year, the award was for reviewing in genetics. Last year it was for reviewing in social and political sciences, and next year it will be for reviewing in geosciences. The award has been given since 1979, and a list of the fields and recipients has been posted.

Review articles—which summarize what is known about a topic—are an important part of the scholarly literature. They can be a good way to start learning about a field of research. Thus, they can be very useful to graduate students. They also can help researchers entering new fields.

Although not done in a laboratory, preparing a review article is a type of research. Writing a review article is a big responsibility—because to serve its purpose, a review article must be thorough, balanced, and thoughtful.

As the NAS award recognizes, review articles can contribute much. If you are starting to search the literature on the topic, consider seeking review articles. (In some databases, such as PubMed, one can search specifically for review articles.) And if you know much about a topic, consider writing a review article yourself.
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美国国家科学院（National Academy of Sciences，NAS）宣布了2009年NAS科技综述奖得主。该奖授予那些在综述中综合大量复杂难解的素材的作者，这些综述对科学发展贡献很大并影响科学观念的发展进程。
该奖每年授予不同领域的综述， 2008年得奖综述领域为社会政治学，2009年为遗传学，2010年将是地球科学。该奖项始于1979年，网站上公布了历年得奖综述领域和得奖人。
综述通常总结某一主题的已知情况，它是学术文献的重要部分。综述是我们开始了解某一研究领域的好办法，因此对研究生们极为有用。综述还可以帮助研究人员进入新的研究领域。

尽管综述并不在实验室里完成，但撰写综述也是一种科研方法。撰写综述肩负着很大责任，为了完成其目的，综述类文章必须内容全面、均衡并且精心构思。
如果你正着手检索某一主题的相关文献，可以考虑查找综述类文章。（可以通过某些数据库，如PubMed，查找所需的综述类文章。）如果你非常了解某一主题，可以考虑自己撰写一篇综述。
